
Wrocławskie śmieci
to nie problem?

Tylko na jednym 20-tonowym transporcie śmieci Mundo mogło tracić około tysiąca 

złotych. Rocznie do Lubina trafiało po 40 tys ton śmieci z Wrocławia. Ile z nich mogło 

mieć nieprawidłowe kwity przewozowe?
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Nie było to łatwe spotkanie, ale Miedziowe kolejny raz pokazały, że

potrafią walczyć. Wyjazdowe spotkanie wskazało na jeszcze jeden fakt.

Dziewczyny wracają do formy i mogą zawalczyć o Mistrzostwo Polski.

Biedniejsze powiaty budują

oddziały ratunkowe, a Lubin?

Nie powiodła się apelacja od wyroku, który wy-
dał Sąd Rejonowy w Lubinie na związkowców, 
którzy zorganizowali nielegalny strajk w rzeko-
mej obronie miejsc pracy 
w KGHM. str. 6 str. 9

Ona tańczy dla mnie...

r e k l a m a

W Lubinie jest odwrotnie Wyrok podtrzymany

9 stycznia 2013 r. nr 34
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Do napadów doszło 27 
lutego oraz 13 i 19 marca 
ubiegłego roku. W dwóch 
przypadkach kobietom 
udało się wyrwać z rąk 
oprawcy i uciec. W jed-
nym doszło niestety do do 
gwałtu.

Wyrok zapadł 22 listopada, 
a uprawomocnił się 18 grudnia. 
Gwałciciel usłyszał wyrok 3,5 
roku pozbawiania wolności. 
Skazany to 24-letni Paweł M. 
Doprowadził on lub usiłował 
doprowadzić kobiety do obco-

wania płciowego. Na jednej 
z nich dokonał rozboju. Przypo-
mnijmy, że zwyrodnialec od 29 
marca był tymczasowo areszto-
wany.
Za pierwszym razem oskarżony 
zaatakował kobietę 27 lutego 
około godziny 8 rano. Przyszła 
ona do garażu po samochód. Męż-
czyzna zażądał wydania kluczy-
ków od auta, a następnie pchnął 
kobietę na maskę samochodu. 
Doszło do szarpaniny. Ostatecz-
nie kobiecie udało się uciec.
Po dwóch tygodniach gwałciciel 
znowu zaatakował. 13 marca br. 

około 16.30 w jednej z wsi koło 
Lubina zaczepił kobietę space-
rującą z psem. Usiłował lecz nie 
zdołał doprowadzić do obcowa-
nia płciowego z uwagi na opór 
i postawę pokrzywdzonej.
Trzecie zdarzenie miało miejsce 
w sześć dni później również na 
terenie jednej z podlubińskich 
wsi. Tam sprawca zaatakował 
kobietę jadącą na rowerze. Prze-
wrócił ją do rowu i zgwałcił. Po 
dokonaniu przestępstwa uciekł.
Pawła M. zatrzymano dzięki 
portretowi pamięciowemu spo-
rządzonemu na podstawie ze-

znań jednej z pokrzywdzonych. 
W czasie okazania rozpoznały 
go wszystkie kobiety. W śledz-
twie uzyskano dodatkowo wyni-
ki badań DNA potwierdzające 
jego sprawstwo. Mężczyzna do 
końca nie przyznał się do popeł-
nienia żadnego z przestępstw. 
Lekarze stwierdzili, że w chwili 
popełniania kolejnych czynów 
był poczytany. Sąd mógł go wy-
eliminować z życia społecznego 
nawet na 12 lat. Ostatecznie wy-
rok to 3 lata i sześć miesięcy po-
zbawiania wolności.

(pit) �

Sprawca 3 ataków na kobiety posiedzi trzy lata

Gwałciciel skazany

Sprzedam meble
biurowe różne
• stan dobry • 

Cena do uzgodnienia po oględzinach.
Telefon kontaktowy:

661-940-497 lub 76/ 72-47-100

OKAZJA!
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Wszystko wskazuje na to, że 
w najbliższym czasie ceny 
paliw powinny się utrzymy-
wać na tym samym poziomie, 
co pod koniec zeszłego roku. 
Jeśli te prognozy się potwier-
dzą, będzie to pierwszy rok od 
czterech lat, kiedy nie będzie 
podwyżek.

 – Jest cały szereg prognoz wskazują-
cych na możliwe obniżki cen ropy naf-
towej na giełdach światowych. Zakła-
damy, że złoty będzie raczej mocniejszy 
niż słabszy, czyli mamy spełnione prze-
słanki ku temu, by ceny paliw przynaj-
mniej nie rosły, a sądzę, że ten obecny 
poziom utrzyma się na przestrzeni całe-
go roku – mówi Agencji Informacyjnej 
Newseria Leszek Wieciech, dyrektor 
generalny Polskiej Organizacji Prze-
mysłu i Handlu Naftowego.
Już pierwsze dni nowego roku przy-
niosły spadki detalicznych cen benzy-
ny i diesla średnio o 2 gr na litrze. 
Benzyna Pb95 kosztuje teraz około 
5,43 zł za litr, olej napędowy – 5,52 zł 

za litr. W porównaniu z cenami sprzed 
roku za litr Pb95 zł płacimy średnio 6 
gr mniej, a za olej napędowy – o 10 
groszy, wynika z raportu przygotowa-
nego przez analityków BM Reflex.
 – To będzie rok taniej benzyny, przy-
najmniej pierwsza połowa. Oczywi-
ście, nie zakładam żadnej wojny na 
Bliskim Wschodzie, w Zatoce Per-
skiej – mówi Leszek Wieciech. I do-
daje:  – Strzelam 5,25-5,30 zł za litr.
Tradycyjnie już droższy od benzyny 
– o kilka groszy – pozostać powinien 
olej napędowy, i to nie tylko w Pol-
sce, ale praktycznie w całej UE.
Jak na razie na niezmienionym pozio-
mie pozostaje cena LPG, ale tu waha-
nia cenowe – nawet gdyby się pojawi-
ły – nie będą gwałtowne. W tym 
tygodniu za autogaz powinniśmy pła-
cić około 2,68-2,80 zł.
 – To w dużym stopniu zależy od tego, 
jakie ceny narzucą dostawcy rosyjscy 
– mówi ekspert POPiHN. – Osiem-
dziesiąt kilka procent LPG w Polsce 
pochodzi z importu, jeżeli dojdzie do 
zwiększenia popytu na autogaz w Ro-
sji, bądź też do podjęcia przez prezy-
denta Putina decyzji w zakresie ceł, to 
na pewno podrożeje – dodaje.

pit/newseria �
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Brutal terroryzował

żonę i dziecko

Areszt
za narkotyki

Eksperci przewidują, że nie będzie podwyżekZdradziły go nerwy

Znęcał się
nad rodziną
Na trzy miesiące trafił do 
tymczasowego aresztu 35 letni 
mieszkaniec Gminy Rudna. 
Znęcał się na członkami swojej 
rodziny.

PYSZNE DOMOWE JEDZENIE
OTWARTE: PN. - SOB. 9:00-19:00

Organizujemy imprezy okolicznosciowe
(do 30 osob)

,

ul. Mickiewicza 102, 59-300 Lubin

DOWÓZ DO 
KLIENTA

tel.: 76 749 22 24

Reklama w LubinExtra!
tel.: 603 155 338
reklama@lubinetxra.pl

Mężczyzna usłyszał zarzut znęcania się 
nad swoją żoną oraz pięcioletnim 
dzieckiem. Jak ustalili funkcjonariusze 
gehenna rodziny trwała, co najmniej od 
września ubiegłego roku. Oprawca bił 
pięściami i kopał swoją żonę bez po-
wodu. 
Aby uprzykrzyć jej życie wystarczył 
byle pretekst. Nie odpuszczał nawet 
małemu dziecku, które często było 
przez niego popychane i szarpane. 
Wiek malucha wcale mu nie przeszka-
dzał. Kobieta o tym, co dzieje się 
w domu nie informowała nikogo z oba-
wy przed zemstą. Zatrzymany mężczy-
zna odgrażał się jej, że w momencie, 
gdy powiadomi kogokolwiek o jego 
zachowaniu to wtedy uprzykrzy jej ży-
cie jeszcze bardziej. Po kolejnym pobi-
ciu kobieta nie wytrzymała uciekła do 
sąsiadów. Tam mogła liczyć na pomoc 
i spokój. Po udzieleniu jej wsparcia 
stwierdziła, że czas coś z tym zrobić. 
O całym zdarzeniu zostali powiado-
mieni policjanci z Posterunku Policji 
w Rudnej. Pokrzywdzonej udzielono 
wsparcia i pomocy a sprawca trafił do 
policyjnego aresztu.
Na wniosek prokuratora sąd zastosował 
wobec 35 letniego mieszkańca Gminy 
Rudna środek zapobiegawczy w postaci 
trzymiesięcznego aresztu. Za swoje czy-
ny odpowie przed sądem. Za kratki może 
trafić nawet na dziesięć lat. 

W ręce policji wpadł 25–letni 
mężczyzna, który posiadał 
znaczną ilość narkotyków. 
Sąd zdecydował o jego tym-
czasowym aresztowaniu.

Do zatrzymania mężczyzny doszło 
w trakcie jednego z patroli prewencji. 
25-latek posiadał przy sobie blisko 78 
gram środków odurzających.
Do zatrzymania doszło gdyż mężczy-
zna na widok policji zaczął się nerwo-
wo zachowywać. Funkcjonariusze po-
stanowili go wylegitymować oraz 
sprawdzić. Gdy do niego podeszli ten 

coraz bardziej się denerwował. Po 
skontrolowaniu odzieży okazało się, że 
w jednej z kieszeni kurtki mieszkaniec 
powiatu lubińskiego ukryte miał blisko 
78 gram haszyszu. W kolejnej funkcjo-
nariusze odnaleźli wagę służącą do 
porcjowania narkotyku.
Zatrzymany trafił do policyjnego aresztu. 
Na razie 25 – latek usłyszał zarzut posia-
dania znacznej ilości środków odurzają-
cych, za co grozić mu może kara do 10 
lat pozbawienia wolności. Na wniosek 
prokuratora sąd zdecydował o areszcie 
na trzy miesiące.

(red) �

Rok
tańszej benzyny



Znany 59-letni filipiński uzdrowiciel z wielkim
doświadczeniem. Długoletni członek Stowarzyszenia
Filipińskich Uzdrowicieli. Wywodzi się ze znanej na
świecie rodziny uzdrowicieli. Jego nazwisko i moc
uzdrawiania znane są w Europie, Azji i Stanach
Zjednoczonych.
Skuteczność jego uzdrowień potwierdzają liczni pacjenci:
Pan Kazimierz w Wrocławia, któremu po dwóch wizy-
tach znikły dolegliwości prostaty, a zaawansowa-

na cukrzyca i nadciśnienie ustabilizowały się i wróciły do normy.
Pani Jadwiga z Gdyni – ciągły ból głowy, stany migrenowe, depre-
sja i nerwica lękowa to dolegliwości, z którymi nie umiałam sobie
poradzić. Po trzech wizytach u uzdrowiciela wyciszyłam się, ustą-
piły stany depresyjne i przestała mnie boleć głowa. Jestem mu bar-
dzo wdzięczna za pomoc.
Pani Anna z okolic Krakowa – po jednej wizycie uzdrowiciela znikła
mi torbiel na jajniku, a guzek piersi wchłonął się.
Pani Julia z Warszawy – guz nowotworowy na głowie trzustki
i maksymalnie 6 miesięcy życia, tak brzmiała diagnoza. Dzięki Je-
go zabiegom żyję już piąty rok, a guza nie ma. Dziękuję.
Doświadczenie uzdrowiciela i jego ręce niejednokrotnie pomogły w:
chorobach nowotworowych, wadach serca, chorobach oczu, epi-
lepsji, nerwicach, deformacji kręgosłupa, paraliżu, miażdżycy, ka-
mieniach nerkowych i żółciowych, chorobach prostaty, leukemii,
wrzodach żołądka i dwunastnicy, chorobach migdałów, zębów i cy-
stach, guzach piersi, chorobach kobiecych oraz wielu innych scho-
rzeniach.
Usuwa on chore tkanki i guzy.
Uzdrowiciel stosuje również zabiegi refleksologiczne, które immuno-
logicznie oddziałują na schorowane i wycieńczone chorobą ciało.
Dopóki Pacjent wierzy w istnienie sił ponadludzkich, jest otwarty
na działanie uzdrowicieli może zawsze osiągnąć pomoc.
Przyjazd Uzdrowiciela do Polski to kolejna nadzieja dla schorowa-
nych i cierpiących ludzi, którym medycyna „odmówiła” możliwości
leczenia.
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11 stycznia JELENIA GÓRA, 12 stycznia WAŁBRZYCH
13 stycznia WROCŁAW, 14 stycznia LEGNICA

15 stycznia LUBIN

r e k l a m a

Ponad 20 lat doświadczeń w branży finansowej.

tel. 533 333 868, 533 300 968, 533 300 428
KTO PYTA - NIE BŁĄDZI! 

NIEZALEŻNY DORADCA BANKOWO-FINANSOWY

biuro@kredytytotu.pl

Ozł  opłat wstępnychOzł  dodatkowych prowizji

28

Mistrzowskie parkowanie

W taki sposób koło Starostwa Powiatowego, przed przejściem dla pieszych zaparkował 
pewien kierowca. Tylko pogratulować! Szoferem zainteresował się strażnik miejski, który 
przechodził ul. Kilińskiego.
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Polska Miedź miała tylko jednego wice-
prezesa z wyboru załogi. Był nim Wik-
tor Błądek. Jednak ten wybór, jak naj-
bardziej zgodny z prawem, gdyż 
w ramach prywatyzacji przedsiębiorstw 
pracownicy dostali takie prawo (tak 
samo jak do wyboru przedstawicieli do 
rady nadzorczej), budzie wiele wątpli-
wości. Nie chodziło tu o osobę, która 
wskazała członka zarządu, 
ale o sens takiego powoły-
wania. Zdania na ten temat 
od lat nie zmienia miedzio-
wa Solidarność. Jej szef Jó-
zef Czyczerski wielokrotnie 
powtarzał, że taka osoba 
robi karierę na plecach pra-
cowników, a reprezentując 
pracowników wpływu na decyzje zarzą-
du nie będzie miał żadnego. 
Dodajmy, że o ile wybór pracowników 
będzie jasny to nie jest już tak oczywiste 
czym taki wiceprezes będzie się zajmo-
wał. Obowiązki powierza mu prezes spół-
ki. Teoretycznie może się okazać, że 
w przypadku skutecznych wyborów, 
przedstawiciel załogi stanie się wicepre-
zesem ds. pracowniczych. Funkcja jak 
najbardziej godna, ale biorąc pod uwagę 

rolę takiej osoby w relacjach z pracowni-
kami może to być bardzo niewdzięczne 
zadanie. Bo jak wybrany przez załogę wi-
ceprezes ma jej wytłumaczyć, że np. pod-
wyżek nie będzie?
Na razie ten problem nie istnieje, 
a ZZPPM dąży ze wszelkich sił, aby do 
wyborów wiceprezesa doprowadzić. 
Starania te czynione są od połowy ubie-

głego roku. - Walczymy o to od kilku 
lat. Uważam, że przedstawiciel załogi 
powinien być w zarządzie aby lepiej re-
prezentować interesy pracowników – 
twierdzi Ryszard Zbrzyzny, szef ZZPPM 
i zarazem poseł SLD. 
Z posłem i jego organizacją zgodziła się 
rada nadzorcza, która dała zielone świa-
tło do przygotowania wyborów. 
Jakie wymogi musi spełnić kandydat? 
Oczekiwania mogą być duże, ale for-

malnie jest tylko jeden. - Osoba ta nie 
może być pozbawiana praw publicz-
nych – mówi Dariusz Wyborski, rzecz-
nik prasowy KGHM. - Innych wymo-
gów nie ma.
Patrząc na te warunki wiceprezes wy-
brany przez pracowników może być 
i po podstawówce, byle zyskał akcepta-
cję załogi. Nie musi również pracować 

w KGHM. W razie sku-
tecznego wyboru jedno 
nie ulega wątpliwościom 
– wypłatę będzie miał 
wysoką w granicach 80 
tys brutto miesięcznie. 
Na razie wybór wicepre-
zesa staje pod znakiem 
zapytania. Związkowcy 

nie potrafią się porozumieć między sobą 
w sprawie komisji wyborczej. Solidar-
ność sprawę stawia jasno – w wyborach 
nie uczestniczy. 
Tymczasem KGHM czeka, aż związ-
kowcy zgodnie wskażą trzech przedsta-
wicieli do komisji wyborczej. W myśl 
pierwotnych ustaleń wybory miały od-
być się pod koniec lutego. Dzisiaj ich 
termin stoi pod znakiem zapytania. 

(redy) �

Wybory pod znakiem zapytania

Biedniejsze powiaty budują oddziały ratunkowe, a Lubin?

Chcą mieć wiceprezesa

W Lubinie jest odwrotnie

Dwie największe centrale związkowe działające w KGHM – Solidarność i ZZPPM mają rozbieżne zdania co do 
potrzeby obsadzenia stołka wiceprezesa Polskiej Miedzi, którego w wyborach wskażą pracownicy.

O ile wybór pracowników będzie jasny 
to nie jest już tak oczywiste czym taki 

wiceprezes będzie się zajmował.

aktualności

W całym kraju do użytku 
oddawane są Szpitalne 
Oddziały Ratunkowe. 
Znakomita większość (tak 
samo jak szpital w Lubi-
nie) otrzymały 75 proc 
unijnej dotacji na budowę. 
W naszym przypadku to 
6,8 mln zł darowanych 
pieniędzy. Tymczasem 
w Lubinie władze powia-
towe i szpitala na Bema 
nie chcą skorzystać z tej 
gotówki. Argumentacja 
starosty Adama Myrdy 
i członka zarządu Damia-
na Stawikowskiego (obaj 
z Lubin 2006) dlaczego 
rezygnuje się z budowy 
i lekką ręką oddaje się do-
tację są żenujące i niepo-
ważne. Dzisiaj z perspek-
tywy czasu można 
założyć, że działania 
związane z próbą rzeko-
mego zatrzymania dotacji 
w Lubinie były tylko zwy-
kłym „picem na wodę”. 
Wskazuje na to wypo-

wiedź Stawikowskiego, 
który przyznał, że gdyby 
rozpoczęto budowę Szpi-
talnego Oddziału Ratun-
kowego, a szpital zostałby 
sprzedany (od początku 
kadencji dążyli do tego 
poplecznicy prezydenta 
z Lubin 2006 rządzący 
w powiecie) dotację nale-
żałoby zwrócić. 
Dzisiaj prywatyzacyjne 
fakty są powszechnie zna-
ne i nikomu nie trzeba 
przypominać, że obecny 
starosta Adam Myrda, 
który nie godził się na 
prywatyzację KGHM, 
kiedy sam stanął u władzy 
razem z powiatowymi 
radnymi decydował o pry-
watyzacji szpitala na 
Bema. Dzisiaj po niemal 
dwóch latach pędu do 
opchnięcia szpitala na 
Bema, cały misterny plan 
legł w gruzach, bo z nego-
cjacji w sprawie kupna 
wycofało się Miedziowe 

Centrum Zdrowia.
Władze powiatu skrzętnym 
milczeniem pomijają fakt, 
że w trakcie negocjacji 
same doprowadziły do 
zmiany warunków gdyż 
w połowie ubiegłego roku 
z likwidowanego SP ZOZ 
przy ul. Bema (dawna na-
zwa szpitala) przekazały do 
utworzonej na bazie ZOZ 
szpitalnej spółki majątek 
wyremontowanego za unij-
ne pieniądze OIOM-u. Na-
zywając to wprost, gdyby 
MCZ kupił szpital trzeba 
byłoby oddać lekko licząc 
ponad 3,2 mln zł unijnego 
dotacji. Zwrot wynikałby 
nie z czego innego jak 
z prywatyzacji zrealizowa-
nej przez popleczników 
prezydenta Lubina Roberta 
Raczyńskiego działających 
pod szyldem Lubin 2006.
Na takich samych zasa-
dach przepadłaby dotacja 
na SOR. Pisaliśmy o tym 
w poprzednim wydaniu 

LubinExtra! Dzisiaj jed-
nak sprawdzamy dlaczego 
inne powiaty w Polsce 
wręcz zabiegają o tworze-
nie szpitalnych oddziałów 
ratunkowych.
Śmierć w wyniku urazów 
powypadkowych w Pol-
sce ma jeden z najgor-
szych, a raczej najtragicz-
niejszych wskaźników 
w całej Unii Europejskiej. 
Unia zatem w porozumie-
niu z polskimi decydenta-
mi przeznaczyła wspólno-
towe pieniądze na lepsze, 
szybsze i skuteczniejsze 
ratowanie życia i zdrowia 
Polaków. Tam gdzie wła-
dzy zależy na jak najwyż-
szym poziomie ratownic-
twa szpitalnego powstają 
Szpitalne Oddziały Ratun-
kowe, których budowę 
i supernowoczesne wypo-
sażenie medyczne w 75 
proc dofinansowuje Unia 
Europejska. 
Przedstawiciele Lubin 

2006 w Lubinie nie chcą 
skorzystać z tych pienię-
dzy choć dotacja 6,8 mln 
zł od ponad dwóch lat cze-
ka aż zacznie się budowa 
oddziału, który znacząco 
wpłynie na ratowanie 
ludzkiego życia. Jak waż-
ny jest SOR w szpitalu nie 
trzeba przekonywać niko-
go w Polsce z wyjątkiem 
władz powiatu lubińskie-
go. - Przekonujcie władze 
powiatu aby nie rezygno-
wały – mówi naszej re-
dakcji Tadeusz Tofel, dy-
rektor ZOZ w Głogowie, 
który buduje SOR, 
a w Lubinie sześć lat temu 
zaczynał przygotowania 
do tej inwestycji u nas 
przy ul. Bema. Były dy-
rektor z Lubina nie potrafi 
zrozumieć -Jak mnożna 
zarzucić taki projekt 
zwłaszcza, że 75 proc. 
pieniędzy na budowę 
i wyposażenie to bez-
zwrotna dotacja.

Budują oddziały ratunkowe bo gwarantują szybką pomoc dla ofiar wypadków i wyższy standard opieki nad 
mieszkańcami. W niektórych miejscach argumentem za budową SOR jest nawet zwiększenie zatrudnienia lekarzy 
w szpitalu. W Lubinie jest odwrotnie.

Co mówią ci, którzy zakończyli budowy 
SOR-ów?
 
- Dzięki niemu szpital ma szansę nadal się rozwijać 
i świadczyć usługi medyczne wysokiej jakości -  Anna 
Bednarska-Czerwińska, dyrektorka Szpitala Śląskiego 
w Cieszynie.

(gazetacodzienna.pl z 28.02.2012)  �

- Zmniejszą się kolejki osób oczekujących na pomoc, 
a zwiększy się dostępność do usług medycznych - dy-
rektor szpitala wojewódzkiego w Winiarach, 
Stanisław Kwiatkowski.

(plock.gazeta.pl z 06.06.2012) �

- SOR plus lądowisko do lądowań dziennych i co 
ważne również nocnych, to spełnienie najwyższych 
standardów – starosta Mirosław Wędrychowicz 
podczas uroczystego otwarcia lądowiska przy SOR 
w Szpitali Specjalistycznym w Gorlicach.

(powiatgorlicki.pl z 18.12.2012) �

- Praca SOR i oddane do użytku lądowisko wpływają 
w zasadniczy sposób na poczucie bezpieczeństwa 
mieszkańców powiatu gorlickiego – dyrektor szpitala 
w Gorlicach Marian Świerz.

(powiatgorlicki.pl z 18.12.2012) �
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Sprawa przywożenia wrocławskich 
śmieci do Lubina może mieć drugie 
dno. Wskazują na to informacje 
i materiały filmowe zdobyte przez dzi-
ennikarzy niezależnych od lubińskiego 
magistratu mediów. 
Temat śmieci z Wrocławia przez wiele 
miesięcy skrupulatnie drążyło 
stowarzyszenie Nowy Lubin. - Prezy-
dent Lubina i prezes spółki Mundo nie 
chcieli ujawnić nam ilości śmieci 
przywożonych z Wrocławia – mówił 
nam Gracjan Berkowski z Nowego 
Lubina. - Dowiedzieliśmy się tego we 
Wrocławiu. 
Tamtejszy Urząd Miejski bez żadnych 
problemów udostępnił stowarzyszeniu 
publiczne dane, które w Lubinie były 
objęte tajemnicą. Dzięki temu wiado-
mo, że do Lubina rocznie przyjeżdżało 
około 40 tys ton śmieci z Wrocławia, 
gdzie lubinianie rocznie wytwarzają 
około 20 tys. ton. Zasypywanie 
wysypiska obcymi odpadami wciąż 
budzi wątpliwości co do słuszności 
tego procederu. Miasto wybudowało 
składowisko, powołało spółkę do jego 
obsługi i ostatecznie to miasto 
w przyszłości poniesie koszty 
związane ze zlikwidowaniem 
i rekultywacją miejskiego śmietnika. 
Dzisiaj okazuje się, że przywóz śmieci 
z Wrocławia może mieć drugie dno. 
Stanisław Markowski, który przez 
wiele lat transportował wrocławskie 
odpady do Lubina zwrócił uwagę na 
to co ładowano na jego ciężarówkę 
i co miał w dokumentach otrzymy-
wanych we Wrocławiu. 
O nieprawidłowościach informował 
swoich szefów z wrocławskiej spółki. 
Z jego obserwacji wynikało, że śmieci 
są posortowane tylko w ...dokumen-
tach. Niestety w pracy najprawdo-
podobniej z tego powodu zaczął mieć 
problemy i ostatecznie musiał 
pożegnać się z pracodawcą. Dzisiaj 
sądzi się z nim o utracone wyna-
grodzenie. Kilka miesięcy temu złożył 
również doniesienie do prokuratury 
i przekazał jej obszerny materiał 
filmowy z tego co woził. - Śmieci 
nieposortowane ładowano na konten-
ery i wysyłano do Lubina. W doku-
mentach nie były one jednak zapisane 
jako nieposortowane – mówi 
Markowski.
Zbigniew Parosa prokurent spółki 
ALBA z Wrocławia w wypowiedzi dla 
Polskiego Radia Wrocław twierdzi, że 
słowa byłego pracownika, który 
przewoził śmieci są absurdalne – 
Nasza firma jest kontrolowana chyba 
najczęściej na Dolnym Śląsku. Sprawy 

odpadów są pilnowane. Jesteśmy 
przekonani o prawidłowości gospo-
darowania odpadami.
W sprzeczności z jego słowami jest 
kilkanaście płyt kompaktowych z na-
granymi filmami. Filmy powstały 
zarówno na terenie sortowni ALBY 
we Wrocławiu jak i na wysypisku 
w Lubinie. W zderzeniu z datami i do-
kumentami trudno mieć wątpliwości 
co było na papierze, a co w kontener-
ze. 
Pan Stanisław w ubiegłym roku 
dostarczył cały materiał prokuraturze. 
Ta w ubiegłym tygodniu umorzyła 
sprawę, gdyż ...nie doszukała się zna-
mion czynu zabronionego zarówno 
pod względem kwestii ochrony 
środowiska jak i poświadczania nie-
prawdy w dokumentach. Kiedy film 
z transportem śmieci, które wjechały 
na wysypisko w Lubinie zobaczyła 
Łucja Strzelec, kierownik delegatury 
WIOŚ w Legnicy bez wahania 
odpowiedziała – to są śmieci niepo-
sortowane oznaczane kodem 20. 
Tymczasem ze sfilmowanego w czasie 
wyładunku śmieci, dokumentu prze-
wozowego wynikało coś zgoła innego 
– na papierze były to śmieci sortow-
ane o kodzie 19.
Różnic między sortowanymi, a niesor-
towanymi odpadami raczej tłumaczyć 
nikomu nie trzeba. Jest jednak różnica 

w ich cenie za przyjęcie na wysypisko 
śmieci - niesortowane kosztują znac-
znie więcej niż te posortowane.
Czy zatem podlegająca prezydentowi 
Lubina miejska spółka Mundo 
poniosła straty z tytułu różnic kodów 
na dokumentach przewozowych? Pr-
ezes spółki Ryszard Zubko nie do-
puszcza do siebie takiej myśli. - Były 
kontrole WIOŚ, gdyby były takie in-
cydenty byłoby potwierdzenie w fak-
turach i dokumentach, bo faktura 
byłaby na wyższą cenę. Zubko twi-

erdzi, że nie ma możliwości aby doszło 
do pomyłki w określeniu odpadu, 
który przyjeżdżał do Lubina 
z Wrocławia i konsekwentnie utrzy-
muje, że z Wrocławia do Lubina 

przyjeżdżały tylko śmieci posortow-
ane. - Niesortowane by się im nie 
opłacały – dodaje w rozmowie z ra-
diowym dziennikarzem. 
Jak zatem wytłumaczyć to co widać na 
filmowych nagraniach? Kwit wskazuje 
na odpad posortowany, a z ciężarówki 
na wysypisku wyładowywany jest od-
pad nieposortowany. Zdaniem Zubki 
filmy nie mogły powstać na wysypisku 
w Lubinie.
Dzisiaj można tylko spekulować czy 
spółka Mundo poniosła jakieś straty. 
Jeżeli przyjmiemy, że różnica w cenie 
między komunalnymi odpadami po-
sortowanymi, a niesortowanymi 
wynosi 50 zł i założy się wariant, że 
każdy transport przyjeżdżał 
z nieprawidłowo wystawionym kwi-
tem przewozowym, przy rocznej ilości 
śmieci na poziomie 40 tys. ton uzbiera 
się suma ...2 mln zł. Sprawę badała 
wrocławska prokuratura, ale nic nie 
wybadała. W jej ocenie z filmów nic 
nie wynika i sprawa w ubiegłym ty-
godniu została umorzona. Wiadomo 
już, że będzie odwołanie od tej de-
cyzji.

Piotr Krażewski �

Linki do filmów znajdują się na 
www.lubinextra.pl. Tam również 
odnośnik do materiału Polskiego 
Radia Wrocław.

ogłoszenia
drobne

Chcesz zamieścić ogłoszenie drobne? Wejdź na www.
lubinextra.pl kliknij w zakładkę OGŁOSZENIA, 
zarejestruj się i dodaj ogłoszenie, a bezpłatnie 
opublikujemy je w dwutygodniku LubinExtra!

Do sprzedania Ford Escort Kombi 1,4. Rok 
prod.1994, wspomaganie kierownicy,centralny 
zamek,elektryczne szyby. Auto w ciągłej 
eksploatacji. Cena 1600zł. Tel.501-131-085

Warsztaty dla rodziców w Legnicy prowadzone 
przez dr Magdę Fres: 1. „Jak poskromić małego 
złośnika? ” 11.01.13 r. 2. „Przepis na grzeczne 
dziecko.” 12.01.13 r. ZAPISY : 607 438 342 

Wyroby betonowe z białego cementu: - figury - 
fontanny - wazony i kosze - tralki balkonowe 
i ogrodzeniowe - balustrady i kolumny. Ceny 
producenta. Tel: 516 593 101, www.weltbet.pl 

AUTO ROZBITE i CAŁE kupię. Kupię auto 
niesprawne, stare, rozbite, bez przeglądu i OC. 
Własny transport. Gotówka i dokumenty od ręki. 
Powiaty lubiński i głogowski. Tel. 535-545-451

CIASTA - TORTY - DOMOWE WYPIEKI na komunie, 
wesela oraz inne imprezy okolicznościowe. 
Możliwość wykonywania ciast i tortów Z DNIA NA 
DZIEŃ. Tel 667 820 080 

DGD.PL poszukuje Przedstawicieli Sprzedaży 
Produktów finansowo -ubezp. Zainteresowanych 
prosimy o przesłanie CV z listem motywacyjnym na 
e-mail: praca@dgd.pl. 

OGŁOSZENIA BIURA NIERUCHOMOŚCI MULTI-PRO. 
TEL: 604 52 94 40 www.nieruchomoscimultipro.pl

Do wynajęcia lokal biurowo-handlowy o pow. 
39,31m2 w Lubinie na os. Przylesie. CENA: 1 450zł 
+ VAT/miesiąc + media - zużycie wg liczników 

Do wynajęcia lokal handlowo-usługowy w stanie 
deweloperskim o pow. 230m2, w centrum Lubina.  
CENA: 30zł/m2 za miesiąc + media ISTNIEJE 
MOŻLIWOŚĆ ZAKUPU LOKALU 

Do wynajęcia atrakcyjny lokal handlowo- usługowy 
o pow. 80m2 położony w Lubinie na oś. Zalesie. 
MIESIĘCZNY CZYNSZ 3 500zł + VAT + MEDIA WG 
LICZNIKÓW 

Do wynajęcia budynek handlowo-usługowy o pow. 
ok. 100m2 położony w Centrum Lubina. CENA: 5 
690zł + VAT/mc ISTNIEJE MOŻLIWOŚĆ WYNAJMU 
CZĘŚCI LOKALU – PARTER LUB PIĘTRO 

Do sprzedania lokal handlowo-usługowy w stanie 
deweloperskim o pow. 230m2, w centrum Lubina. 
CENA: 690 000zł NETTO. ISTNIEJE MOŻLIWOŚĆ 
WYNAJMU LOKALU - CENA: 30zł/m2/mc 

Na sprzedaż pawilon usługowy o pow. 72,8m2 
w centrum Legnicy. CENA: 500 000zł ISTNIEJE 
MOŻLIWOŚĆ WYNAJMU LOKALU: CENA: 3 000zł / 
mc 

Do sprzedania hala przemysłowo-magazynowa 
o powierzchni 262,40m2 w Lubinie bardzo blisko 
Centrum miasta. CENA: 550 000zł 

Do sprzedania działka budowlana o powierzchni 
83ar w Mlecznie, 10 km od Lubina w kierunku 
Rudnej, CENA: 250 000zł. Istnieje możliwość 
podziału działki na mniejsze. 

Do sprzedania działka budowlana o powierzchni 
17,6ar, położona 9km od Lubina w miejscowości 
Krzeczyn Mały. CENA: 120 000zł 

Do sprzedania działka o powierzchni: 27,06ar 
położona w Lubinie na Małomicach. Dogodne 
połączenie z miastem. CENA: 150 000zł 

Do sprzedania działka budowlana o powierzchni 
13,49ar, 5km od Lubina w miejscowości Krzeczyn 
Wielki. CENA: 90 000zł 

Do sprzedania ekskluzywne mieszkanie na nowym 
osiedlu w okolicach Starego Lubina. Powierzchnia 
84,86m2 położone na parterze w bloku IV 
piętrowym. CENA: 379 000zł.

Do sprzedania mieszkanie o powierzchni 47,50m2, 
położone na parterze w bloku IV piętrowym na 
osiedlu Staszica w Lubinie. CENA: 150 000zł 

Do sprzedania atrakcyjne mieszkanie o powierzch-
ni 63,73m2, położone na 4 ostatnim piętrze 
w bloku, osiedle Ustronie w Lubinie. CENA: 225 
000zł 

Do sprzedania mieszkanie o pow. 65,25m2 
w Centrum Lubina w domku dwurodzinnym na 
I piętrze. CENA: 250 000zł 

Do sprzedania jeden segment w zabudowie 
bliźniaczej w Miroszowicach o pow. 128,6m2. 
CENA: 285 000zł za segment 

Do sprzedania dom w Lubinie na osiedlu Ustronie. 
W zabudowie szeregowej o pow. użytkowej 
380m2, podpiwniczony, z garażem, położony na 
działce o pow. 2,59 ara. CENA: 690 000zł.

Do sprzedania dom w Niemstowie wolno stojący 
o powierzchni użytkowej 170m2 w stanie surowym 
otwartym, pokryty dachówką. CENA: 320 000zł 

Do sprzedania nowo wybudowany, gotowy do 
zamieszkania, wolno stojący dom w Niemstowie 
o powierzchni użytkowej 131m2. CENA: 500 000zł.

Do sprzedania 2-poziomowy apartament w Lubinie 
przy ul. Budziszyńskiej. Apartament w zabudowie 
szeregowej z garażem o pow. 144m2. 
CENA: 490 000zł

Czy miejska spółka Mundo poniosła straty na przyjmowaniu śmieci z Wrocławia?

Wrocławskie śmieci
to nie problem?
Tylko na jednym 20-tonowym transporcie śmieci Mundo mogło tracić około tysiąca 
złotych. Rocznie do Lubina trafiało po 40 tys ton śmieci z Wrocławia. Ile z nich mogło 
mieć nieprawidłowe kwity przewozowe?
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Co z kopalinami?
Poseł Ryszard Zbrzyzny z SLD 
liczy, że w niedługim czasie 
Trybunał Konstytucyjny zaj-
mie się wreszcie ustawą 
o kopalinach. Na razie zna-
ne jest stanowisko Sejmu, 

który w kilkudziesięciostro-
nicowym stanowisku uza-
sadnił zgodność ustawy 
z Konstytucja RP. Zbrzyzny 
torpeduje to stanowisko 
i czeka na decyzję Trybuna-

łu. Przypomnijmy, że usta-
wę o podatku od kopalin 
Sejm przyjął 2 marca. Se-
nat nie wniósł do wielkich 
zmian i od 14 kwietnia po-
datek zaczął obowiązywać. 

Komitet Obrony Praw Pra-
cowniczych wysłał do mini-
stra skarbu list otwarty. 
Związany jest z decyzjami 
akcjonariuszy, którzy nie 
powołali w szeregi rady 
nadzorczej Józefa Czyczer-
skiego i Leszka Hajdackie-
go, których wskazała zało-
ga KGHGM. W liście komitet 
napisał o łamaniu praw 

pracowniczych i wręcz wy-
tyka ministrowi skarbu, że 
jest marionetką.
Zarzut, jaki kierowany jest 
do ministra dotyczy złama-
nia ustawy o ustawy o ko-
mercjalizacji przedsię-
biorstw, która precyzuje że 
wynik wyborów jest wiążą-
cy dla walnego zgromadze-
nia. Komitet niestety nie 

zwraca uwagi na orzecze-
nia sądu, który uznał prawo 
akcjonariuszy do ostatecz-
nej decyzji o powołaniu lub 
nie wybranych przez załogę 
przedstawicieli do rady 
nadzorczej. 
Pod listem podpisało się 
kilkudziesięciu pracowni-
ków oddziałów KGHM.

(red) �

tDwuletnią współpracę do-
tyczącą rozwoju produktów 
i usług związanych z gór-
nictwem nawiązuje KGHM 
i firma JOY GLOBAL. Pod 

koniec roku podpisano 
w tej sprawie list intencyj-
ny. Strony planują, że w ra-
mach programu mechani-
zacji i automatyzacji na-

wiąże się współpraca 
dotycząca urządzeń obsłu-
gujących ciąg technolo-
giczny wydobycia rudy 
miedzi.

Podpisali z JOY GLOBAL

Skarga do ministra
Rozmowa z Jarosławem 
Duda, sekretarzem stanu 
w Ministerstwie Pracy 
i Polityki Społecznej, 
Pełnomocnikiem Rządu 
ds. Osób Niepełnospraw-
nych.

Kończy się rok 2012 poświęco-
ny osobom starszym. Jakie 
były główne działania MPiPS 
jako krajowego koordynatora 
Roku? 
Rok 2012 został ustanowiony 
Europejskim Rokiem Aktywno-
ści Osób Starszych i Solidarno-
ści Międzypokoleniowej decy-
zją Parlamentu Europejskiego 
i Rady UE. Nadrzędnym celem 
Roku jest ułatwianie tworzenia 
kultury aktywności osób star-
szych w Europie w oparciu o za-
sadę społeczeństwa otwartego 
na wszystkie grupy wiekowe.
Wyzwania związane ze zjawi-
skiem starzenia się społeczeń-
stwa były tematem odbywające-
go się w marcu 2012 II Kongresu 
Demograficznego „Polska 
w Europie – Przyszłość demo-
graficzna”. Podczas Kongresu 
Minister Pracy i Polityki Spo-
łecznej złożył deklarację uru-
chomienia programu skierowa-
nego do osób starszych.  Także 
w marcu 2012 odbył się Kon-
gres Uniwersytetów Trzeciego 
Wieku.
Efektem jest realizowanie przez 
MPiPS programu, którego ce-
lem jest odpowiedź na szereg 
wyzwań społecznych. Rządowy 
Program na rzecz Aktywności 
Społecznej Osób Starszych na 
lata 2012-2013, tworzony z za-
stosowaniem zasady partnerstwa 
publiczno-społecznego, jest 
efektem pogłębionej analizy 
i debaty dotyczącej procesów 
społecznych i demograficznych 
zachodzących w naszym kraju. 
W celu realizacji programu oraz 
tworzenia systemowych rozwią-
zań w postaci długofalowej poli-
tyki państwa wobec osób star-
szych w MPiPS powstał 
Departament Polityki Senioral-
nej.
Głównym wydarzeniem obcho-
dów Europejskiego Roku w Pol-
sce była konwencja Międzypo-
koleniowe Dni Aktywności, 
która odbyła się we wrześniu 
2012 w Warszawie. Podczas 
konwencji przedstawiono różne 
formy aktywności seniorów oraz 

dyskutowano o przyszłości poli-
tyki senioralnej w Polsce.
Ponadto MPiPS patronowało 
wielu regionalnym przedsię-
wzięciom, które miały na celu 
zwrócenie uwagi na osoby star-
sze i ich rolę w społeczeństwie.
Jak zmiany w strukturze de-
mograficznej wpływają na sy-
tuację społeczno-gospodarczą 
Polski, a także osób starszych 
jako grupy społecznej?
Starzenie się społeczeństw wy-
nikające z wydłużania się długo-
ści życia oraz spadku liczby na-
rodzin jest wyzwaniem 
wymagającym podjęcia kom-
pleksowych działań dotyczą-
cych funkcjonowania całego 
społeczeństwa, ale także wspól-
not lokalnych i rodzin. Wg da-
nych GUS dla Polski obecnie 
13% społeczeństwa to osoby 
60+, w 2020 będą one stanowić 
22,4% populacji, a w 2030 – 
24%. Coraz większy odsetek 
wśród osób starszych będą sta-
nowiły osoby 80+, często niesa-
modzielne i wymagające opieki. 
W obliczu zachodzących zmian 
w strukturze demograficznej, 
a także ze względu na niskie do-
chody, osoby starsze coraz go-
rzej postrzegają swoje perspek-
tywy życiowe oraz ograniczają 
swoje potrzeby do minimum. 
Często pozostają bierne i wy-
kluczone z życia społecznego.
Polityka społeczna wymusza 
tworzenie warunków do godne-
go życia i starzenia poprzez 
podnoszenie poziomu i jakości 
życia oraz zachęcania seniorów 
do większej aktywności spo-
łecznej. Aktywne starzenie się 
oznaczać ma starzenie się w do-
brym zdrowiu, bycie pełnopraw-
nym członkiem społeczeństwa 
oraz spełnianie się w swojej pra-
cy zawodowej, realizacji swoich 
pasji czy działaniach na rzecz 
innych.  
Aktywność społeczna, pomoc 
innym ludziom mogą odgry-
wać bardzo ważną rolę w pro-
cesie włączenia osób starszych 
w życie społeczne. Czy senio-
rzy aktywnie uczestniczą w ży-
ciu społecznym? 
Działalność społeczna osób star-
szych może przyjmować różne 
formy. Wymienić wśród nich 
można zaangażowanie w ra-
mach organizacji pozarządo-
wych, Uniwersytetów Trzeciego 
Wieku, rad seniora, wspólnot lo-

kalnych (w tym działających 
przy kościołach i związkach wy-
znaniowych), działań samopo-
mocowych, różnorodnych towa-
rzystw społeczno-kulturalnych 
czy kół gospodyń wiejskich. Se-
niorzy działają jako wolontariu-
sze, niemniej w tym obszarze 
może być lepiej. Badania Sto-
warzyszenia Klon/Jawor wska-
zały, że w 2010 zaangażowanie 
w wolontariat zadeklarowało 
10% Polaków powyżej 55 roku 
życia. Mam nadzieję, że poziom 
zaangażowania osób starszych, 
posiadających olbrzymie i cen-
ne doświadczenie życiowe, 
w działania skierowane do in-
nych ludzi będzie rósł.
Dla budowania mocniejszych 
i bardziej trwałych więzi oraz 
sieci społecznych niezwykle 
istotna jest integracja międzypo-
koleniowa polegająca na  jedno-
czesnym zaangażowaniu 
i współpracy młodzieży oraz 
osób starszych w rozwiazywa-
niu codziennych problemów. 
Aktywni seniorzy mogą odegrać 
jednak także ważną rolę we 
wspieraniu swoich biernych, 
chorych czy niesamodzielnych 
rówieśników.
Jakie główne wyzwania widzi 
Pan w obszarze edukacji 
i zdrowia?
W obszarze edukacji osób star-
szych szczególnym wyzwaniem 
jest kształcenie i szkolenie osób 
starszych, słabo wykształco-
nych, a więc najbardziej wyklu-
czonych ekonomicznie i spo-
łecznie. Niestety udział takich 
osób w edukacji formalnej, po-
zaformalnej i nieformalnej jest 
niewielki. Instytucją, która pró-
buje odwrócić tą tendencję są 
UTW. Oprócz funkcji edukacyj-
nej wspomagają one budowanie 
kapitału społecznego. Kontakt 
z innymi osobami oraz budowa-
nie relacji ma pozytywny wpływ 
na poczucie bycia potrzebnym 
i na kondycję zdrowotną. 
Rosnąca liczba osób starszych 
stanowi bowiem także wyzwanie 
dla systemu ochrony zdrowia, po-
nieważ generuje systematyczny 
wzrost zapotrzebowania na świad-
czenia społeczne. Stąd ważne są 
profilaktyka i edukacja prozdro-
wotna w zakresie zdrowego sta-
rzenia się i promocji aktywnego 
stylu życia.
Dziękuję za rozmowę

Rozmawiał Adam Łukaszewski �

Rok
aktywności 
seniorów pełen
wydarzeń
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Strajk był nielegalny, związkowcy przegrali apelację

Laserowa „suszarka” łapie z dalekaGorący towar
w „dziupli”

Rozprawa, która odbyła się 
w Sądzie Okręgowym w Legni-
cy, nie pozostawiła wątpliwości. 
Józef Czyczerski, Ryszard Ku-
rek, Piotr Trempała i Jan Mły-
narczyk ponownie usłyszeli wy-
rok skazujący z warunkowym 
zawieszeniem wyroku. Apelacja 
wyroku, wydanego w Lubinie 
przed wyborami do rady nadzor-
czej KGHM odbyła się 18 grud-
nia ubiegłego roku. 
Przypomnijmy, że przyczyną 
zaciągnięcia związkowców na 
ławę oskarżonych był strajk, 
który odbył się 11 sierpnia 2009 
roku. Wtedy to po zapowie-
dziach rządu o planach sprzeda-
ży 10 proc akcji KGHM związ-
kowcy zorganizowali 
dwugodzinny strajk w obronie 
miejsc pracy. Uważali, że sprze-
daż akcji ma wpływ na zagroże-
nie miejsc pracy. 
Dzisiaj po ponad trzech latach 
od protestacyjnej akcji zapadły 
wyroki w sprawie organizato-
rów strajku. Sąd w apelacji pod-
trzymał wyrok - czterech win-

nych, pięcioro uniewinnionych 
od stawianych zarzutów. 
Sędziowie wielokrotnie tak jak 
i prokuratura oraz KGHM pod-
kreślali, że strajk był nielegal-
ny,. Związkowcy opierali się na 
swojej opinii prawnej wykona-
nej na ich zlecenie. Nie reago-
wali kiedy władze spółki ostrze-
gały pracowników, że strajk jest 
nielegalny i mimo tego zorgani-
zowali protest. 
Przypomnijmy, że już po strajku 
prokuratura stwierdziła, że do 
przestępstwa doszło, ale szko-
dliwość czynu była znikoma 
więc sprawa z oskarżenia pu-

blicznego trafiła „do kosza”. 
KGHM zdecydował zatem, że 
sąd powinien rozstrzygnąć 
prawne wątpliwości co do uka-
rania sprawców nielegalnego 
strajku. 
Wyrok sądu rejonowego w Lu-
binie jak i apelacja dowiodły, że 
nie każdy związkowy protest 
może się odbyć, a nawet jeżeli 
może to nie oznacza, że będzie 
legalny. W przypadku strajku 
ostrzegawczego w 2009 roku 
wyroki dwóch sądów jasno 
wskazują, że nie można  strajko-
wać przeciwko sprzedaży pakie-
tu akcji KGHM. Adresatem pro-

testu było ministerstwo, a nie 
KGHM, który poniósł koszty 
dwugodzinnego przestoju części 
pracowników. Interpretując wy-
rok dosłownie nie można było 
strajkować w KGHM przeciwko 
prywatyzacji, gdyż spółka nie 
ma wpływu na to co robią jej 
właściciele. 
Po apelacji w Legnicy związ-
kowcom nie mają zbyt szerokie-
go pola do manewru. Zapowia-
dają, że zastanowią się nad 
zażaleniem do Europejskiego 
Trybunału Praw Człowieka. Jest 
jeszcze jedno zagrożenie, z któ-
rego zatrudniająca ich spółka 
może skorzystać. To zwolnienie 
z pracy z uwagi na wyrok skazu-
jący. Jedno dzisiaj jest już pew-
ne. Józef Czyczerski, który 
przez załogę został wskazany na 
członka rady nadzorczej może 
zapomnieć o tym stanowisku 
nawet gdyby zgodzili się na to 
akcjonariusze. Wyrok wyklucza 
go z możliwości zasiadania 
w radzie nadzorczej. 

(pit) �

Wyrok podtrzymany
Nie powiodła się apelacja od wyroku, wydanego przez Sąd Rejonowy w Lubinie na związkowców, którzy 
zorganizowali nielegalny strajk w rzekomej obronie miejsc pracy w KGHM. 

Na 100 tys. zł oszacowano wartość skradzionego 
mienia, które ujawniono w samochodowej dziupli 
na terenie jednej z miejscowości powiatu lubiń-
skiego.

Policjanci Wydziału Kryminalnego z komendy woje-
wódzkiej we Wrocławiu, wspierani przez funkcjonariu-
szy z lubińskiej komendy, zlikwidowali na terenie 
jednej z miejscowości powiatu lubińskiego „dziuplę” 
samochodową. Zatrzymano trzech mężczyzn w wieku 
od 25 – 30 lat, mieszkańców powiatów lubińskiego, 
polkowickiego i legnickiego.
Do zatrzymań doszło 5 stycznia w nocy. Policjanci 
z Wrocławia, prowadząc wcześniej działania operacyj-
ne ustalili miejsce na terenie powiatu lubińskiego, 
w którym przechowywane i rozmontowywane są 
kradzione samochody. Z ustaleń funkcjonariuszy 
wynikało też, że w nocy przyjeżdżają tam samochoda-
mi nieznane osoby.
Na podstawie prowadzonych czynności i zgromadzone-
go w tej sprawie materiału, około godziny 1.30 
policjanci zatrzymali na terenie prywatnej posesji, na 
której znajdowała się „dziupla”, dwóch mężczyzn, 
a w wyniku dalszych działań również trzeciego z podej-
rzanych, który wynajmował pomieszczenia gospodar-
cze.
W pomieszczeniach znajdujących się na terenie 
prywatnej posesji policjanci znaleźli cztery, jak 
ustalono, skradzione samochody marki Audi A3 i A4 oraz 
VW Touran i Passat. Wszystkie samochody zostały 
wcześniej skradzione na terenie powiatu lubińskiego, 
z czego dwa pierwsze dzień wcześniej, a pozostałe 
w grudniu 2012 r. Na miejscu funkcjonariusze zabezpie-
czyli także komplet kradzionych tablic rejestracyjnych 
oraz silniki, skrzynie biegów i różne akcesoria samocho-
dowe, których pochodzenie wymaga wyjaśnienia. 

- Ale tu pachnie - stwierdził je-
den z zatrzymanych kierowców, 
kiedy wsiadał do radiowozu, bo 
został zatrzymany za przekro-
czenie prędkości. Pachnie bo 
autka są nowiutkie. Dzisiaj po 

raz pierwszy wyjechały na drogi 

i ulice powiatu lubińskiego. Ich 
zakup dofinansowało miasto 
przekazując policji 95 tys. zł. 
Jedno z nich patrolowało krajo-
wą trójkę na jej miejskim odcin-
ku. Kontrolowano również pręd-

kość. Patrol ruchu drogowego 

ustawiał się pod wiaduktem na 
371 kilometrze w kierunku Wro-
cławia, oraz na wysokości Sta-
dionu Zagłębia w kierunku Po-
lkowic. 
Patrol korzystał z nowej lasero-
wej „suszarki”. Funkcjonariusz 
stojąc przy koło przejścia pod-
ziemnego mógł nią zmierzyć 
prędkość auta znajdującego się 
na wiadukcie nad torami kolejo-
wymi. Laser pozwala na zmie-
rzenie prędkości konkretnego 

samochodu, w który został wy-
celowany. Nowe urządzenie naj-
częściej wyłapywało przekra-
czające prędkość ciężarówki. 
Nowy policyjny radiowóz trafił 
również do funkcjonariuszy z 
posterunku w Rudnej. Tutaj po-
trzebna była solidna terenówka. 
Gmina Rudna dofinansowała jej 
zakup kwotą 100 tys. zł. Dzięki 
temu policja otrzymała Nissana 
Pathfindera.

(pit) �

Lepszy sprzęt policji
Od minionego piątku nowymi autami jeżdżą patrole ruchu drogowego. 
Funkcjonariusze poza samochodami otrzymali również nową „suszarkę”. 
Pomiar dokonywany jest laserowo.
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Jest to pierwsza w Polsce inicja-
tywa, w której międzynarodowa 
korporacja wychodzi z propozy-
cją współfinansowania prac ba-
dawczo-rozwojowych do agen-
cji rządowej, tworząc zupełnie 
nowe standardy w relacjach biz-
nesu z nauką. 

Dla budowania przewagi kon-
kurencyjnej na światowych ryn-
kach ważne jest tworzenie wła-
snych, innowacyjnych 
technologii, a nie kupowanie ich 
od innych. Dlatego też KGHM 
Polska Miedź S.A. i NCBR za-

warły pionierskie porozumienie 
o współpracy badawczo-rozwo-
jowej dla polskiej branży metali 
nieżelaznych. Po raz pierwszy 
biznes wychodzi z propozycją 
zorganizowania konkursu na po-
trzeby rozwijania nowych tech-
nologii, otwierając tym samym 

nową kartę współpracy nauki 
z gospodarką.
- Jednym z najważniejszych za-
dań stojących obecnie przed na-
szym krajem jest inwestowanie 
w gospodarkę opartą na innowa-
cyjnych, rodzimych technolo-

giach. Dlatego też tworzymy 
odpowiednie mechanizmy by 
ułatwić przedstawicielom bizne-
su współfinansowania badań na-
ukowych. Dzisiejsze wydarze-
nie to przełomowy moment dla 
rozwoju współpracy pomiędzy 
światem nauki i biznesu – mówi 
prof. Barbara Kudrycka, Mini-
ster Nauki i Szkolnictwa Wyż-
szego.
Krajowy przemysł metali nieże-
laznych stanowi bardzo ważną, 
z ekonomicznego i społecznego 
punktu widzenia, dziedzinę go-
spodarki narodowej. Decydują 
o tym głównie własne zasoby 
rud miedzi, zawierające szereg 
metali towarzyszących.
 – Tylko poprzez opracowanie 
własnych, nowoczesnych roz-
wiązań technologicznych i ma-
teriałowych Polska może utrzy-
mać rangę światowego lidera 
w przemyśle metali nieżela-
znych. KGHM chce produko-
wać taniej i bezpieczniej. Dzisiaj 
nie znajdujemy rozwiązań goto-
wych do wykorzystania w na-

szych trudnych, specyficznych 
warunkach. Dlatego wspieramy 
polską myśl naukową, licząc na 
rezultaty światowej klasy – 
mówi dr hab. inż. Herbert Wirth, 
prezes zarządu KGHM Polska 
Miedź S.A.
Narodowe Centrum Badań 
i Rozwoju oraz KGHM Polska 
Miedź S.A. zobowiązały się do 
zainwestowania po 100 mln zło-
tych w badania naukowe, prace 
rozwojowe i działania wspiera-
jące transfer ich wyników do 
przemysłu metali nieżelaznych 
w ramach wspólnego przedsię-
wzięcia o nazwie CuBR.
– Badania i rozwój są kluczowy-
mi elementami decydującymi 
o przewadze konkurencyjnej 
gospodarki każdego kraju – 
mówi prof. Krzysztof Jan Ku-
rzydłowski, dyrektor Narodo-
wego Centrum Badań i Rozwoju. 
– Jestem przekonany, że zain-
westowane w ramach programu 
CuBR pieniądze przyniosą ro-
dzimemu przemysłowi metali 
nieżelaznych stały dostęp do in-

nowacyjnych technologii a Pol-
sce zapewnią umacnianie pozy-
cji lidera na arenie 
międzynarodowej – dodaje dy-
rektor Centrum. Wspólnym 
przedsięwzięciem objęte zosta-
ną badania i prace rozwojowe 
związane z nowymi technolo-
giami wydobycia, procesami 
metalurgicznymi, przetworzo-
nymi, nowymi wyrobami i ich 
recyklingiem. Tym samym pro-
gram obejmie pełen zakres prze-
mysłu wydobywczego.

Program potrwa 10 lat przy 
czynnym udziale jednostek na-
ukowych, uczelni oraz przyza-
kładowych jednostek badaw-
czych. Wykonane prace 
spowodują wzrost poziomu 
technologicznego i techniczne-
go polskiego przemysłu metali 
nieżelaznych oraz zwiększenie 
udziału polskiej nauki w zakre-
sie teoretycznych podstaw pro-
cesów przeróbki, metalurgii, 
przetwórstwa i nowych materia-
łów w skali światowej. 

Ciekawy architektonicznie biurowiec 
został oddany do użytku w Lubinie. 
Inwestorem była spółka Ery. Obiekt 
jest w skali Lubina  niepowtarzalny 
i śmiało może być wzorem do naśla-
dowania i wyznaczać nowy trend 
w kształtowaniu lubińskiej architek-
tury.
Dwa lata i dwa dni – tyle trwała bu-
dowa biurowca. Budynki biurowo-
produkcyjne kojarzą się zwykle 
z prostą formą, okładziną z blachy 
i niskiej jakości materiałami. Projek-
tantom z pracowni architektonicznej 
Q2 Studio udało się przetransformo-
wać to pojęcie, projektując obiekt 
o bardzo współczesnym kształcie, 
wyposażony w najnowsze systemy 
stosowane w budownictwie. 
Nowoczesna architektura, eleganckie 
i funkcjonalne wnętrze, ciekawe roz-
wiązania technologiczne oraz mate-
riały najwyższej jakości – tak w skró-
cie można opisać zrealizowaną przez 
Przedsiębiorstwo Budowy Kopalń 
PeBeKa inwestycję. – To jeden z naj-

ładniejszych budynków w Lubinie, 
biurowiec o bardzo współczesnym 
kształcie, wyposażony w najnowsze 
systemy stosowane w budownictwie 
– mówi Daniel Otto, kierownik budo-
wy.
Całość składa się z dwóch odrębnych 
części. Część biurowa – czyli główna 
siedziba firmy Evry - to prostopadło-
ścian o łagodnie zaokrąglonych na-

rożnikach. Na parterze zlokalizowano 
pomieszczenia przeznaczone dla pra-
cowników, natomiast na piętrze biura 
zarządu wraz z salą konferencyjną, 
sekretariatem i lobby. Na tyłach bu-
dynku biurowego znajduje się część 
produkcyjna z halą prefabrykacji. 
Budynek jest energooszczędny. Za-
stosowano kolektory słoneczne, 
a cały obiekt ogrzewany jest za po-
mocą centralnej klimatyzacji z reku-
peracją ciepła.
- Budowa biurowca była dla nas cieka-
wym doświadczeniem i ważną inwe-
stycją w dorobku PeBeKa. Realizowa-
liśmy nietypowy architektonicznie 
projekt, zakładający wykorzystanie de-
likatnych materiałów, wielką precyzję 
i staranność. I chociaż jesteśmy koja-
rzeni raczej z szybami oraz infrastruk-
turą miedziowych kopalń, to z powo-
dzeniem prowadzimy także inwestycje 
miejskie, czego ten obiekt jest najlep-
szym dowodem – mówi Jacek Kulicki, 
prezes PeBeKa. 

(red) �

KGHM szuka nowych technologii

Szklany biurowiec stanął niedaleko ul. Hutniczej

Miliony na badania

Zbudowali w dwa lata

200 mln złotych zostanie przeznaczone na badania nad opracowaniem i wdrożeniem innowacyjnych 
technologii w szeroko rozumianej branży metali nieżelaznych. Porozumienie w tej sprawie, pod 
auspicjami Minister Nauki i Szkolnictwa Wyższego, podpisali przedstawiciele Narodowego Centrum Badań 
i Rozwoju oraz KGHM.

Budują oddziały ratunkowe bo gwarantują szybką pomoc dla ofiar wypadków i wyższy standard opieki nad 
mieszkańcami. W niektórych miejscach argumentem za budową SOR jest nawet zwiększenie zatrudnienia lekarzy 
w szpitalu. W Lubinie jest odwrotnie.
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Nie było to łatwe spotkanie, ale 
Miedziowe kolejny raz pokaza-
ły, że potrafią walczyć. Wyjaz-
dowe spotkanie wskazało na 
jeszcze jeden fakt. Dziewczyny 
wracają do formy i mogą zawal-
czyć o Mistrzostwo Polski.
KGHM Metraco Zagłębie Lubin 
w pokonało SPR Lublin. To bar-

dzo ważne zwycięstwo bo osią-
gnięte z trudnym przeciwnikiem i 
na jego własnym terenie. Do prze-
rwy było 18:13, a całe spotkanie 
zakończyło się wynikiem 29:26. 
Różnica bramek jest ważna, gdyż 
to właśnie one mogą ostatecznie 
pod koniec rozgrywek zdecydo-
wać kto jest lepszy.

- Nie myślimy o tym, że mamy 
sześć punktów straty do Lubli-
na. Przyjechaliśmy tutaj poka-
zać, że potrafimy grać w piłkę, 
chcemy zagrać dobry mecz i 
wygrać – mówiła w przedme-
czowym wywiadzie skrzydłowa 
KGHM Metraco Zagłębia Lu-
bin, Kaja Załęczna.
Mecz rozpoczął się od bramki 
zdobytej przez SPR. Kolejna 
bramka należała już do Kingi 
Byzdry. Prowadzenie jednak 
było po stronie Lublina. Różni-
ca nie była duża, ale dopiero w 
drugiej części pierwszej połowy 
lubinianki doprowadziły do re-
misu, a potem do prowadzenia i 
nie dały go sobie odebrać do sa-
mego końca meczu. Zawodnicz-

ki z Lublina mały sporo proble-
mów z przełamywaniem naszej 
obrony. 
Druga połowa mimo usilnych 
starań zawodniczek SPR-u nie 
zmieniła wyniku na ich korzyść. 
Tylko raz udało się im dogonić 
do jednobramkowej przewagi 
Zagłębia. W chwilę później 
Miedziowe ponownie powięk-
szały przewagę, kończąc spo-
tkanie wynikiem 26:29. 
najlepszą zawodniczką spotka-
nia wybrano Monikę Maliczkie-
wicz. Ta nie kryła swojej radości 
niemal tańcząc na parkiecie. Lu-
binianki zaśpiewały jej szlagier 
disco-polo Ona tańczy dla 
mnie...

(red) �

Ona tańczy dla mnie...

sportowy kalejdoskop

To był weekendowy szlagier. Niepokonany od początku

rozgrywek SPR uległ Zagłębiu na własnym parkiecie

Nie było to łatwe spotkanie, ale Miedziowe kolejny raz pokazały, że potrafią walczyć. 
Wyjazdowe spotkanie wskazało na jeszcze jeden fakt. Dziewczyny wracają do formy 
i mogą zawalczyć o Mistrzostwo Polski.

- Z naszego punktu widzenia wykonaliśmy ka-
wałek dobrej roboty po raz kolejny zapisując się 
w historii nie tylko naszego miasta, lecz także w 
kronikach całego projektu Playarena. – podkreśla 
założyciel rozgrywek, Adam Michalik.

W nowy 2012 rok zawodnicy Playarena weszli od razu z moc-
nym uderzeniem, ponieważ z miejsca stali się współorganiza-
torem turnieju piłkarskiego z okazji XX Finału Wielkiej Or-
kiestry Świątecznej Pomocy. Na zawodach zameldowało się 
dziewięć drużyn, które na co dzień występowały w naszej li-
dze. Końcówka stycznia to awans naszej najwyżej klasy roz-
grywkowej do Final Four Pucharu Wintertoto. Bardzo blisko 
podobnego osiągnięcia była także trzecia liga, która mimo 
uzyskania trzeciego wyniku w ćwierćfinale musiała pechowo 
pożegnać się z rywalizacją. Przez kolejny miesiąc w naszym 
mieście panowała iście zimowa atmosfera. Mimo tego na bo-
iska lgnęła większość drużyn, dzięki czemu jeszcze w lutym 
udało się pobić granicę tysiąca spotkań w historii lubińskiej 
Playarena. Tysięczny mecz został rozegrany 25 lutego pomię-
dzy Aby do Przerwy (aktualnie FC Palermo Lubin) a Rumcaj-
sami. To wydarzenie było ostatnim godnym uwagi w pierw-
szym kwartale 2012 roku, jednak jak się potem okazało  była 
to tylko chwilowa przerwa w działalności spowodowana za-
mieszaniem związanym z projektem Nike Football League.
Powaga sytuacji związanej z powodzeniem wspólnego projek-
tu Playarena i firmy Nike oraz względy osobiste zmusiły do 
opuszczenia Lubina założyciela lokalnych rozgrywek Adama 
Michalika, który tym samym był pierwszym w historii Amba-
sadorem Rozgrywek Playarena pracującym we wrocławskiej 
siedzibie. Awans założyciela lubińskich rozgrywek zbiegł się z 
czasem z wyróżnieniem dla Sawickiego,który dołączył do wą-
skiego grona Donów Playarena. Tym samym Lubin jako 
pierwsze miasto w Polsce w ambasadorskich strukturach po-
siadało dwie osoby z najwyższą z możliwych rang. 
Gdy organizatorom udało się uporządkować wszystkie sprawy 
dotyczące Playarena w Lubinie przyszedł czas na poświęcenie 
większej aktywności projektowi The Chance. Najpierw grupa 
największych zapaleńców udała się na podbój Legnicy, w któ-
rej zorganizowano testy Training Tour naszym regionie a na-
stępnie zespół Fidelis Chocianów udał się na krajowy finał do 
Warszawy.
- Kilka dni po powrocie z stolicy dotarła do nas katastrofalna 
wiadomość – u Kamila Lemańskiego (kapitana jednego z na-
szych zespołów) wykryto białaczkę. Oczywiście nie mogliśmy 
pozostać obojętni i szybko zabraliśmy się za organizację zbiór-
ki krwi dla Kamila, o czym napisał nawet jeden z najwięk-
szych serwisów informacyjnych - mówi Bartosz Sawicki, Am-
basador Rozgrywek w Lubinie.
Czerwiec był także miesiącem, w którym kończyły się roz-
grywki ligowe w naszym mieście. Z całą pewnością był to bar-
dzo dobry sezon, ponieważ jako liga zakończyliśmy go na 
wysokim czwartym miejscu w rankingu aktywności wszyst-
kich miast w Polsce.
Wakacyjne miesiące były dla lubinian bardzo pracowite, po-
nieważ po raz drugi Lubin został doceniony a naszemu miastu 
została powierzona organizacja turnieju półfinałowego Play-
arena Cup, który odbył się 18 sierpnia 2012 roku. Potem była 
Trzebnica.
Końcówka roku podobnie jak i jego początek była spokojniej-
sza. W październiku był hit, na który czekaliśmy już wiele 
miesięcy – w końcu ruszyła oficjalna strona rozgrywek miej-
skich na Playarena. 
Zwieńczeniem naszej całorocznej pracy Ambasadorów był 
wywiad z Bartkiem opublikowany w polskim wydaniu naj-
większego magazynu sportowego na świecie , który możecie 
jeszcze spotkać w niektórych lubińskich kioskach. – podsumo-
wuje Piotr Fortuna.
Podsumowując najważniejsze wydarzenie w lubińskiej Play-
arena nie możemy jednak zapomnieć także o upadku dwóch 
czołowych drużyn, które z różnych powodów w minionym 
roku pożegnały się z naszymi rozgrywkami. Oczywiście mowa 
o Gangu Ustronie oraz próbującym jeszcze dramatycznie po-
wracać zespołowi Jeżyce. 
Przez dwanaście miesięcy udało nam się rozegrać 750 spotkań 
ligowych. Ponadto m.in. dzięki naszemu zaangażowaniu Play-
arena pozyskała dwójkę Ambasadorów Honorowych – pod-
czas turnieju Playarena Cup – Rafała Ulatowskiego oraz Piotra 
Borysa.

Podsumowanie roku w najpopularniejszej

w mieście piłce nożnej

Playarena 2012

Litewski napastnik Zagłębia Lubin przez najbliższe 
pół roku reprezentował będzie barwy klubu tureckiej 
ekstraklasy. We wtorek zostały podpisane stosowne 
dokumenty i Darvydas Šernas trafił na zasadzie wypo-
życzenia do Gaziantepspor Kulübü. 
W umowie między klubami znalazł się zapis dający 
stronie tureckiej prawo pierwokupu zawodnika.

(red) �

W ramach akcji „Mi-
kołajki z Zagłębiem” 
w poniedziałek i wtorek 
Mikołaj dotarł do ośrod-
ka w Szprotawie.

W rolę Świętego Mikołaja wcieli-
li się fanatycy Zagłębia z FC 
Szprotawa, którzy obdarowali 
130 dzieci z domu dziecka i ośrod-
ka szkolno-wychowaczego. War-
to dodać, że była to wspólna ak-
cja kibiców Zagłębia i Falubazu, 
w związku z tym w paczkach 
poza słodyczami znalazły się pa-

miątki obu klubów.
Przypomnijmy, że niedawno 
nasi kibice obdarowali ponad 
170 uczniów Zespołu Szkół 
Specjalnych w Lubinie. Kolejne 
miejscowości, które odwiedzi 
lubiński mikołaj to Strzegom 
i Świdnica.
„Mikołajki z Zagłębiem”, wspól-
nie organizują stowarzyszenie 
„Zagłębie Fanatyków” w porozu-
mieniu z klubem Zagłębie Lubin 
S.A. oraz stowarzyszeniem „Tyl-
ko Falubaz”.

(red) �

Utalentowany po-
mocnik/obrońca Piotr 
Azikiewicz do rundy 
wiosennej będzie przy-
gotowywał się pod okiem 
trenera Hapala. Czeski 
szkoleniowiec KGHM 
Zagłębia Lubin dołą-
czył Piotra Azikiewicza 
do kadry prowadzonej 
przez siebie drużyny. 

Dotychczas uczestnik mistrzostw 
Europy U-17, w których Polska za-
jęła miejsca 3-4, występował 
w drużynie Młodej Ekstraklasy 
Miedziowych.
W jakich okolicznościach dowie-
działeś się, że trener Hapal dołą-
czył Cię do pierwszej drużyny.
Piotr Azikiewicz: Na ostatnim tre-
ningu Młodej Ekstraklasy, przed 
świąteczną przerwą, poinformował 
mnie o tej decyzji trener Karmelita. 
Wcześniej trener Bożyczko mówił, 
że otrzymam rozpiskę treningową na 
święta, taką jak zawodnicy pierwszej 
drużyny. Dowiedziałem się, że 7 
stycznia rozpoczynam przygotowa-
nia z drużyną Pavla Hapala.
Chyba byłeś mocno zaskoczony, 
przecież jesienią sporo się leczy-
łeś i nie miałeś kiedy pokazać tre-
nerowi swoich atutów?
- Owszem byłem zaskoczony, ale 
trener przyglądał się mi już od 
dłuższego czasu, oglądał moje me-
cze w zeszłym sezonie i na począt-
ku tegorocznych rozgrywek. 
Rozmawiałeś już z kolegami na 
temat atmosfery, jaka panuje 

w pierwszej drużynie? Oprócz 
Ciebie trener Hapal dołączył do 
swojego zespołu Damiana Ko-
walczyka i Mateusza Magdzia-
ka?
- Naturalnie wymieniamy się taki-
mi spostrzeżeniami. Oczywiście, 
żebym mógł się wypowiadać na 
temat atmosfery, muszę sam po-
przebywać w towarzystwie chłopa-
ków z pierwszej drużyny, odbyć 
z nimi kilka treningów.
A jakie cele stawiasz przed sobą, 
na okres tych treningów?
- Mam zamiar pokazać się trenero-
wi z jak najlepszej strony, bo chcę 
zostać w pierwszej drużynie. Na 
kolejne cele przyjdzie czas, naj-
pierw muszę utwierdzić szkole-
niowca w przekonaniu, że warto na 
mnie postawić. Wierzę w siebie 
i moje umiejętności, więc liczę, że 
się uda.
Skoro wierzysz w swoje umiejęt-
ności, to do szatni pierwszej dru-
żyny wejdziesz bez tremy?
- (śmiech) Nie czuję większej tre-
my, to naturalna kolej rzeczy. Jako 
jeden z młodszych wchodziłem do 
szatni Młodej Ekstraklasy, wcze-
śniej wchodziłem do szatni kadry 
Polski, mam więc mniejsze czy 
większe doświadczenia, jak wcho-
dzi się do nowej drużyny.
Rok 2013 rozpoczynasz jako za-
wodnik pierwszej drużyny, nie 
mogłeś chyba wymarzyć sobie 
lepszego początku...
- To faktycznie najlepszy prezent, 
jaki mogłem otrzymać na święta, 
bo o tej decyzji dowiedziałem się 
na kilka dni przed Bożym Naro-
dzeniem. Postaram się wykorzy-
stać swoją szansę.

SPR: Czarna Gawlik - Majerek 8, Repelewska 6, Małek 3, Woj-
tas 3, Kocela 2, Wilczek 2, Stasiak 2, Konsur.

Zagłębie: Tsvirko, Maliczkiewicz – Załęczna 6, Pałgan 1, 
Semeniuk-Olchawa 7, Paluch 3, Jelić, Jochymek 3, Byzdra 9.

Azikiewicz
pod okiem Hapala

Kibice połączyli siły

i przygotowali kolejne paczki dla dzieci

Mikołajki z Zagłębiem 

Sernas wypożyczony
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HOROSKOP
EXTRA KRZYŻÓWKA (34) z biletem do kina HELIOS

Na rozwiązania czekamy do 21 stycznia. Krzyżówkę wyciętą z gazety należy wysłać na adres LubinExtra! Skr. poczt. 110, 59-300 Lubin, lub 
zeskanować i przesłać za pomomocą e-mail na adres: redakcja@lubinextra.pl Nagrodę za rowiązanie krzyżówki z numeru 33 otrzymuje pan 
Waldemar Korzecki. Nagrodę prześlemy pocztą. Gratulujemy!
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czą o

wyrobie

dane
wpisane
w rzędy
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używany

po
goleniu

niewol-
nik

Gebhra

"sero-
we"

miasto

nadmiar
decybeli

wróg
karoserii

...
Murray,
aktor i
komik

Lucy,
aktorka

stolica
Afgani-
stanu

produkt
Polfy

opiekun-
ka

bobasa

Anna
dla zna-
jomych

łączą
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r e k l a m a

Baran (21.03-20.04)
Choć wolne dopiero było szykuje się 
jeszcze mały odpoczynek. Nie są wy-
kluczone szersze kontakty zawodowe. 
Poświęć czas najbliższym.

Byk (21.04-20.05)
Nie śpij i nie poddawaj się. Konkurencja 
ledwie zipie. Konsekwentnie realizuj za-
łożony na ten rok plan działania. Byki są 
uparte, nie rezygnuj z tej cechy.

Bliźnięta (21.05-21.06)
patrz na priorytety i dobrze je wybieraj. 
Wszystkiego od razu się nie zrobi. 
Małe kroki są wskazane. W miłości 
bardzo gorąco.

Rak (22.06-22.07)
Może czas zmienić pracę i iść na swo-
je? Zastanów się nad tym. Masz możli-
wości, a samodzielność się opłaci 
i zdejmie nadmiar obowiązków.

Lew (23.07-23.08)
Wystrzegaj się błędów. Mogą mieć po-
ważne konsekwencje w przyszłości. 
Zadbaj również o swoje zdrowie.

Panna (24.08-22.09)
Znowu Cię poniosło. Musisz zapanować 
nad emocjami. Więcej zyskasz na cierpli-
wości niż na szybkich decyzjach.

Waga (23.09-23.10)
Najbliższe dni nie będą należały do 
udanych. Najważniejsze, aby je prze-
trwać bo potem będzie już tylko lepiej. 

Skorpion (24.10-22.11)
Szczęścia w tym tygodniu nie wypa-
truj, ale w pracy nie zaniedbuj obo-
wiązków. Swoje uczucia trzeba uspo-
koić i poszukać stabilizacji.

Strzelec (23.11-21.12)
Zwracaj baczną uwagę na to co się wokół 
Ciebie dzieje. Dostrzeżesz wtedy ewen-
tualne zagrożenia. Wykaż się inicjatywą.

Koziorożec (22.12-20.01)
Dobry początek roku wróży cały rok 
w korzystnym świetle. Twoja skrom-
ność zaprocentuje, bo choć siedzisz ci-
cho,a dokonania zostaną zauważone.

Wodnik (21.01-19.02)
Nie ma co siedzieć i czekać. Trzeba za-
kasać rękawy i samodzielnie zatrosz-
czyć się o swoje sprawy. Ustal wreszcie 
co jest dla Ciebie ważne, a co nie. 

Ryby (20.02-20.03)
Plotkarstwo to szkodliwy nałóg. Czę-
ściej gryź się w język to nie stracisz 
szacunku współpracowników i Twoich 
bliskich. Zaplanuj jakiś wypad.


